

APPLICATION FORM 申请表格

(For Primary/Secondary/Pre-U/Junior College /ITE/Polytechnic/local University)

小学/中学/大学预科/初级学院/工艺教育学院/理工学院/大学

I Applicant's Particulars 申请者资料

Name 英文姓名		NRIC / FIN No. (Last 4 Digits) 登记号码
Home Address 地址	Gender: Female / Male 性别	Nationality 国籍
Company Name 公司名称	*Gross Monthly Salary 总月薪	Occupation 职业
Marital Status (Please ☒) 婚姻状况 ☐ Married ☐ Others (Specify) _____ ☐ Divorced		Contract No. 电话号码 Home: _____ Mobile: _____

II Spouse's Particulars 配偶资料

Name 英文姓名	NRIC / FIN No. 登记号码 (Last 4 Digits)	Nationality 国籍
Company Name (if spouse is not working, please indicate reasons e.g. housewife, retired, etc.) 公司名称	* Gross Monthly Salary 总月薪	Occupation 职业
Union Member Yes / No 工会会员:	If yes, please state name of union 如果是, 请注明工会名称:	

III Particulars of Child applying for the Award 孩子资料

Name (As in birth certificate) 英文姓名:			
NRIC No 登记号码:	Gender: F / M 性别	Date of Birth 出生日期:	Age 年龄:

IV For Primary and Secondary 仅限小学和中学

Please attach 2024/2025 Copy of Report Book/Results Slip 请附上报告书/考试成绩单 2024/2025

School Attended (2025) 学校名称:	Level (2025) 程度: Please Tick ☒ ☐ Primary 1 ☐ Primary 2 ☐ Primary 3 ☐ Primary 4 ☐ Primary 5 ☐ Primary 6 ☐ Secondary 1 ☐ Secondary 2 ☐ Secondary 3 ☐ Secondary 4 ☐ Secondary 5	Average percentage for Mid-year (2025), if applicable:	(For Sec 1 students only) PSLE Result Slip for 2024 (under the new AL scoring system) :
---------------------------------	---	--	--

V For Junior College / ITE / Polytechnic / University 初级学院/工艺教育学院/理工学院/大学
For school starting the Academic Year in the middle of the year, please submit the last academic year’s result with the Cumulative Grade Point Average (GPA), i.e., Academic year 2024/2025

Institution (2025) 学院	Course of Study 课程	Date of Admission 入校日期:
Year of Study (1 st , 2 nd , 3 rd , final year etc.) 年度:	“N” / “O” / “A” Level Results (if applicable): “N” / “O” / “A” 水准成绩: L1R5	Year of completion/Graduation (Month/Year) 毕业日期:
GPA/CAP results (2025)	GPA/CAP results (2025)	Please indicate if you are a Final Year Student in 2025 是否在 2025 年毕业 Please tick: ☐ YES 是 ☐ NO 否

VI Particulars of Other Children 其他子女的资料

Name 姓名	Age 年龄	Gender 性别	School or Place of Work 就业公司名称/ 就读学校名称	Educational Level or Occupation 教育程度/职业	Gross Salary* (if applicable) 月薪

* Gross Monthly Salary = Basic Salary + Overtime + Regular Allowances

VII Others 其他

Has your child previously received any Awards from any other organisation (e.g. Edusave Scholarship/Bursary Award(s))? If yes, please state below.
您的孩子是否之前或正在接受其他组织或政府教育储蓄计划奖学金？如果有，请在下面注明。

Type of Award	Amount	Year

State other applicants within the family applying for the book grants
若家里还有其他成员申请书籍奖, 请填写下列详情

Name of Child	Relationship	Education Level

VIII Declaration 宣誓

I declare to the best of my knowledge that the particulars stated in this form are true and correct, failing which, my application will not be considered. I also understand that the decision of the Selection Committee for AMEU Education Awards 2025 is final.

在此本人宣誓所提供的资料皆属事实。否则我的申请将不予考虑。

我也明白，选委会的决定是最终决定。

Collection, Use and Disclosure of Personal Data

1. I, the undersigned, declare that the particulars stated in this application form are true and correct, and that I have not wilfully withheld any material fact.
2. I note that I may be required to furnish other supporting documents for verification and audit purposes.
3. I consent to my personal data being collected, used and retained by AMEU for the purposes of :
 - a) processing, administering and managing my application for AMEU Education Awards 2025; and
 - b) carrying out verification and updates of my membership status and/or information I have provided in this application form.
4. I consent to be contacted by AMEU via email, phone call, text messages, fax and/or post for any matters relating to my application for AMEU Education Awards 2025.
5. For the purposes of employment-related matters, I consent to AMEU obtaining my personal data and relevant information relating to my employment from my company.
6. I further declare that the personal data pertaining to my spouse and dependant(s) are true and correct and that these persons are aware and consent to AMEU to manage their information for authorised purposes.

汇集、个人数据用途和透露

1. 我宣称申请表格上的个人数据真实和正确，并且没有隐瞒任何重要事实。
2. 我知道我可能需要提供其它证明文件作为核实和审计。
3. 我同意 AMEU 收集，使用和保留我的个人数据为：
 - (a) 处理，施用和管理我的申请表格；并且
 - (b) 开展核查和更新我申请表格所提供的资料。
4. 我同意 AMEU 通过邮件，电子邮件，电话（电话或简讯），或传真来联系关与我申请 AMEU 助学奖学金的问题。
5. 我同意 AMEU 从我公司获取我的个人资料，和关于我就业情况的相关数据。
6. 我宣称关于我的配偶和受抚养者的个人数据属实，相关人士知道并同意授权 AMEU 处理他们的资料。

Date _____
日期

Signature of Applicant _____
申请者签名

Before applying, please read the following eligibility criteria and take note of all required supporting documents.

- (i) Applicant must not have any outstanding membership arrears with AMEU at the time of application.
- (ii) Factors taken into consideration during the selection process include academic results, total household income and per capita income, and length of union membership.
- (iii) Complete supporting documents (e.g., latest results/scanned copy of report book, latest monthly payslip or CPF statements etc.) are to be attached during submission of application.
- (iv) **[Only applicable to recipients of Book Grant]**
Total monthly gross household income must be \$4,200 or below, inclusive of overtime and allowances; OR per capita income must be \$1,100 or below if total monthly gross household income exceeds \$4,200.
- (v) **(Only applicable to recipients of Book Support)** Total monthly gross household income must be between \$4,000 and \$5,000, inclusive of overtime and allowances; OR per capita income must be between \$1,000 and \$1,250.
- (vi) Your child must not be a recipient of any other bursaries or study grants awarded by other organisations/institutions at the time of application. This includes scholarships or merit awards given by the Ministry of Education (MOE).

申请前，请阅读下列申请条件并注意所需呈交的相关证件。

- (i) 申请者必须在申请时不欠任何会员费。
- (ii) 在选择过程中考虑的因素包括学校成绩，家庭和人均收入，以及申请者参加我工会的年资。
- (iii) 每份申请表格必须填妥，并且在截止日期前呈交。

若会员和配偶是受雇人士：(年份为 2025 年的薪水单复印件)

若会员和配偶是自雇人士或兼职员工 (税务局发出的个人估税单年份为 2025 年)

若会员和配偶是无业者 (列明近 3 个月公积金缴交记录结单)

- (iv) (只限助学金得奖者)

会员若有同住在新加坡的受抚养者-家庭总收入须在 4,200 新元及以下，

这包括加班费和其他津贴；或如果家庭总家庭成员收入超过 4,200 新元，人均月收入不能超 1,100 新元。

(v) (只限特别援助金得奖者)

会员若有同住在新加坡的受抚养者-家庭总收入须在 5,000 新元及以下, 这包括加班费和其他津贴; 或如果家庭总家庭成员收入超过 5,000 新元, 人均月收入不能超 1,250 新元

(v) 申请者不可在申请期间获取其他奖学金或书籍奖 (包括教育部所颁发的奖学金或书籍奖)。